
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.34.1.2019 

Protokół Nr 43/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 05 września 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9.30 zakończenie o godz. 10.30 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Alfred Rzegocki 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli o wyrażenie zgody 

na podpisanie listu intencyjnego dotyczącego wynajmu pomieszczeń dla Centrum Doskonalenia 

Nauczycieli PCG Edukacja Sp. z o.o. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części powierzchni korytarza 

szkolnego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych, 

drogi położonej na działkach o nr ew. 480, 182/1, 161 położonych w obrębie 0004 Kępa 

Rzeczyca w gminie Radomyśl nad Sanem. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na remont bocznych schodów zewnętrznych 

w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie Regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni 

awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 



 
 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość 

nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

9. Przyjęcie informacji pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych i zawodowych 

w roku szkolnym 2018/2019”. 

10. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 

zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - zawodników STAL 

Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna. 

11. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 

zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej zawodnika ZKS „STAL” Stalowa Wola. 

12. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 

zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanek bursy – zawodniczek 

Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego SPARTA. 

13. Wniosek Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli o dofinansowanie podróży zespołów 

artystycznych ww. placówki do Anglii. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2019 rok. 

16. Wolne wnioski. 

17. Przyjęcie protokołu nr 42/2019 z dnia 30.08.2019 r.  

18. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 43. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujące - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli o wyrażenie zgody 

na podpisanie listu intencyjnego dotyczącego wynajmu pomieszczeń dla Centrum 

Doskonalenia Nauczycieli PCG Edukacja Sp. z o.o. 



 
 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na podpisanie listu intencyjnego 

dotyczącego wynajmu pomieszczeń dla Centrum Doskonalenia Nauczycieli PCG Edukacja Sp. 

z o.o., ul. Piękna 19, 00-549 Warszawa w celu prowadzenia różnych form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli. Naczelnik powiedziała, że w przypadku uzyskania zgody, CDN PCG 

Edukacja będzie mógł wystąpić do Kuratorium Oświaty w Warszawie o akredytację swojej 

placówki. To z kolei umożliwi określenie konkretnego zakresu wynajmowanych pomieszczeń 

w przyszłości. Wicestarosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za wyrażeniem zgody. 

 Głosów: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na na podpisanie listu intencyjnego dotyczącego wynajmu 

pomieszczeń dla Centrum Doskonalenia Nauczycieli PCG Edukacja Sp. z o.o. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części powierzchni 

korytarza szkolnego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały o wyrażenie zgody 

na wynajęcie części powierzchni korytarza szkolnego w budynku ZSO o pow. 1 m2 dla BUsport, 

Marek Butryn, na okres od 01.09.2019 r. do 30.06.2022 r. pod automat do sprzedaży przekąsek 

i gorących napojów. Odpłatność w wysokości 80,00 zł netto miesięcznie (wrzesień-czerwiec), 

a w okresie wakacji 12,16 zł netto miesięcznie (lipiec-sierpień). Wicestarosta zapytał, czy są 

uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/271/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem sali gimanstycznej dla firmy Handlowo-Usługowej Janusz Sobótka, na okres 

od 12.09.2019 r. do 30.06.2020 r. (łącznie 40 godz.) w celu prowadzenia zajęć rekreacyjno-

sportowych. Odpłatność za cały okres najmu to 2 000 zł netto (50 zł netto/godz.). Wicestarosta 

zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/272/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

 



 
 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych, drogi położonej na działkach o nr ew. 480, 182/1, 161 położonych w obrębie 

0004 Kępa Rzeczyca w gminie Radomyśl nad Sanem. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że Wójt Gminy Radomyśl nad Sanem zwrócił 

się z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

zlokalizowanej na terenie gminy Radomyśl nad Sanem, położonej na działkach o nr ew. 480, 

182/1, 161 w obrębie 0004 Kępa Rzeczycka, w km 0 + 000 – 0 + 510 zgodnie z załącznikiem 

graficznym. Naczelnik powiedziała, że przedmiotowa droga stanowi jedyny dojazd do zabudowań 

mieszkalnych znajdujących się za przejazdem kolejowym. Przedmiotowa droga nie posiada 

połączenia z drogami powiatowymi Powiatu Stalowowolskiego. Wicestarosta zapytał, czy są 

uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/273/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia 

do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działkach o nr ew. 480, 182/1, 161 położonych 

w obrębie 0004 Kępa Rzeczyca w gminie Radomyśl nad Sanem. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na remont bocznych schodów zewnętrznych 

w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na remont bocznych schodów zewnętrznych w budynku Zespołu Szkół Nr 2. Zalecenia wykonania 

remontu spocznika i schodów zewnętrznych wynikają z protokołu okresowej kontroli stanu 

technicznego budynku. Zakres remontu obejmowałby: skucie wierzchniej części betonu, 

posadowienie palisady i obłożenie powierzchni kostką brukową. Dyrektor zamierza 

przeprowadzić remont w terminie wrzesień – październik 2019, zlecając go firmie zewnętrznej, 

która zrealizuje go w trakcie praktyki zawodowej uczniów technikum drogownictwa. Dyrektor 

posiada również kostkę niezbędną do wykonania zadania. Naczelnik dodała, że dyrektor zwrócił 

się również z prośbą o przekazanie na powyższy cel środków w wysokości 1 500 zł, które 

zostałyby przeznaczone na zakup obrzeża palisadowego. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

powiedziała, że nie jest to duża kwota i uważa, że szkoła może wygospodarować środki 

na powyższy cel w ramach budżetu własnego szkoły. Wicestarosta zapytał, czy są uwagi 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały i wygospodarowaniem środków na remont w ramach 

budżetu własnego szkoły.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/274/2019 w sprawie wyrażenia zgody na remont bocznych 

schodów zewnętrznych w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

 



 
 

Ad. 8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie Regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych 

stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa zaproponowała, aby dokonać zmian w Rozdziale III §4 ust. 3, w zakresie wysokości 

środków finansowych w szkole na dodatki motywacyjne i przyjąć wartość 5% minimalnej stawki 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela stażysty z tytułem zawodowym magistra 

z przygotowaniem pedagogicznym na etat przeliczeniowy oraz w Rozdziale VII §8 ust. 2, gdzie 

kwota nagrody dla nauczyciela, o której mowa w ust. 1 pkt 1 będzie określana corocznie 

w uchwale budżetowej. Wicestarosta zapytał, czy są inne propozycje lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Innych propozycji zmian i uwag nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały wraz ze zmianami.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/275/2019 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie Regulaminu określającego dla nauczycieli poszczególnych 

stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród 

ze specjalnego funduszu nagród wraz ze zmianami. 

 

 

Ad. 9. Przyjęcie informacji pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych 

i zawodowych w roku szkolnym 2018/2019”. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła informację odnośnie wyników: egzaminu 

maturalnego w województwie podkarpackim, egzaminu maturalnego w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski oraz egzaminów zawodowych. Naczelnik powiedziała, że w/w 

informacja zostanie przekazana na komisje Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. Wicestarosta zapytał, czy są pytania lub uwagi 

do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie 

za przyjęciem informacji. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu przyjął informację pn. „Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych 

i zawodowych w roku szkolnym 2018/2019”. 

 

Ad. 10. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - 

zawodników STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna. 



 
 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej wychowanków bursy - zawodników STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka 

Akcyjna. Wysokość opłaty za zakwaterowanie dla wychowanków bursy wynosi 50 zł miesięcznie, 

za posiłki - 11,50 zł dziennie. W związku z powyższym zwolnienie 11 wychowanków bursy 

z w/w opłat za okres 4 miesięcy, przy pobycie 83 dni, dotyczyłoby kwoty 12 699,50 zł, w tym:  

 zakwaterowanie - 2 200,00 zł 

 wyżywienie – 10 499,50 zł 

Naczelnik dodała, że zgodnie z § 78 ust. 8 Rozporządzenia MEN z dnia 11 listopada 2017 r. 

w sprawie publicznych placówek oświatowo-wychowawczych, młodzieżowych ośrodków 

wychowawczych, młodzieżowych ośrodków socjoterapii, specjalnych ośrodków szkolno-

wychowawczych, specjalnych ośrodków wychowawczych, ośrodków rewalidacyjno-

wychowawczych oraz placówek zapewniających opiekę i wychowanie uczniom w okresie 

pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania– w przypadku szczególnie trudnej sytuacji 

materialnej rodziny i w szczególnie uzasadnionych przypadkach losowych organ prowadzący 

placówkę może zwolnić rodziców z całości lub części opłat za posiłki i zakwaterowanie w bursie. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, jaką szczególną sytuację mają w/w osoby, aby móc 

skorzystać z ustawowego zwolnienia? Naczelnik Wydziału odpowiedziała, że nie przekazano 

takich informacji. Wicestarosta powiedział, ze należy zbadać jakie zachodzą przesłanki i wówczas 

będzie można podjąć decyzję odnośnie zwolnienia. Obecnie z uwagi na brak takich informacji 

Wicestarosta zaproponował oddalić wniosek. Wicestarosta zarządził głosowanie za oddaleniem 

wniosku. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

oddalony. 

 

Ad. 11. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej zawodnika ZKS „STAL” 

Stalowa Wola. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej zawodnika ZKS „STAL” Stalowa Wola (osoby nie będącej wychowankiem Bursy). 

Naczelnik powiedziała, że zgodnie z Uchwałą Nr 201/1163/2014 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 9 kwietnia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za posiłki 

i zakwaterowanie dla osób nie będących wychowankami Bursy Międzyszkolnej w Zespole 

Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli, zmienioną Uchwałą Nr 125/670/2016 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z dnia 15 grudnia 2016 r., wysokość opłaty 

za zakwaterowanie od osoby nie będącej wychowankiem bursy wynosi – 30,00 zł + podatek Vat, 



 
 

tj. 32,40 zł za dobę, natomiast wysokość opłaty za posiłki – 15,00 zł dziennie + podatek Vat, tj. 

16,20 zł. W związku z powyższym zwolnienie w/w zawodnika z opłat za okres 4 miesięcy, przy 

pobycie 83 dni, dotyczyłoby kwoty 4 033,80 zł, w tym:  

 zakwaterowanie – 2 689,20 zł  

 wyżywienie – 1 344,60 zł  

Zgodnie z zapisem § 2 w/w Uchwały - „W uzasadnionych przypadkach Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego może ustalić inną opłatę za zakwaterowanie od osoby za dobę”. 

Wicestarosta również zaproponował oddalenie wniosku i przeanalizowanie szczególnej sytuacji 

osoby ubiegającej się o zwolnienie oraz zalecił, aby zostały zmienione zapisy Uchwał w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za posiłki i zakwaterowanie dla wychowanków w Bursie 

Międzyszkolnej w Zespole Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli, które będą 

uwzględniać kryteria zwalniania z w/w opłat. Wicestarosta zarządził głosowanie za oddaleniem 

wniosku. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

oddalony. 

 

Ad. 12. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanek bursy – 

zawodniczek Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego SPARTA. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej wychowanek bursy – zawodniczek Międzyszkolnego Klubu Lekkoatletycznego 

SPARTA. Wicestarosta zapytał, czy w tym przypadku znane są powody zwolnienia? Naczelnik 

Wydziału odpowiedziała, że podobnie jak w punkcie wyżej nie przekazano takich informacji. 

Wicestarosta powiedział, że proponuje jak w poprzednim punkcie zbadać jakie zachodzą 

przesłanki odnośnie zwolnienia i po przeanalizowaniu możliwe będzie ewentualne podjęcie 

decyzji o zwolnieniu z opłat. Obecnie z uwagi na brak takich informacji Wicestarosta 

zaproponował oddalić wniosek. Wicestarosta zarządził głosowanie za oddaleniem wniosku. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli został 

oddalony. 

 

Ad. 13. Wniosek Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli o dofinansowanie podróży zespołów 

artystycznych ww. placówki do Anglii. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Miejskiego Domu Kultury w Stalowej 

Woli z prośbą o dofinansowanie podróży zespołów artystycznych ww. palcówki tj. Chóru 

Kameralnego i „Stalowej” orkiestry do Anglii na Polonia Festival w Luton. Naczelnik powiedział, 



 
 

że festiwal odbędzie się w dniach 14 – 15 września 2019 r. i jest wydarzeniem promującym polską 

kulturę w Wielkiej Brytanii. Podczas festiwalu odbywać się będą wystawy, warsztaty oraz liczne 

koncerty. Ponadto, w ramach tegorocznego festiwalu odbędą się uroczystości podkreślające 100. 

rocznicę powstania polskiego lotnictwa wojskowego. W pierwszej edycji festiwalu wzięło udział 

ok. 5000 osób, w tym m.in. społeczność polska, brytyjska, azjatycka oraz irlandzka. Udział w tym 

wydarzeniu zespołów artystycznych reprezentujących Powiat Stalowowolski jest niewątpliwie 

dużym wyróżnieniem oraz promocją naszego regionu poza granicami kraju. Organizatorzy 

wydarzenia pokrywają wszystkie koszty związane z pobytem stalowowolskich artystów w Luton, 

z wyjątkiem kosztów podróży. Naczelnik zaproponował, aby przychylić się do wniosku 

i dofinansować koszty transportu zespołów artystycznych Miejskiego Domu Kultury w Stalowej 

Woli kwotą w wysokości 1000, 00 zł brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

ujętych w planie wydatków. Wicestarosta zapytał, czy są inne propozycje lub uwagi 

do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Wicestarosta 

zaproponował, pozytywnie rozpatrzyć wniosek i przyznać kwotę 1000 zł. Wicestrosta zarządził 

głosowanie: 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. Przyznano 

kwotę 1000 zł na zakup usługi transportowej.  

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

 Wicestarosta zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/276/2019 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2019 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy są 

uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 43/277/2019 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2019 rok. 

 



 
 

Ad. 16. Wolne wnioski. 

 Nie złoszono.  

 

Ad. 17. Przyjęcie protokołu nr 42/2019 z dnia 30.08.2019 r.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi 

do przedstawionego protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie 

za przyjęciem protokołu. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 

 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


